

# 9D Changsha Zhangjiajie + Phoenix Ancient Town

长沙张家界 + 凤凰古城

(CHNMTR)



## DAY 1 Singapore 新加坡 - Changsha 长沙 - Fenghuang City 凤凰古城 (No Meals)

Arrival the capital of Hunan Province - Changsha is a famous historical and cultural city in China with over 3,000 years of history. In Fenghuang Ancient City, explore the traditional stilted houses, the ancient city walls, Dongmen City Tower, ancient residences, Six-Color Alley, and Handicraft Street. Walk along the stone-paved streets and experience the Miao ethnic culture by the Tuojiang River

抵达湖南省省会一长沙是中国著名的历史文化名城,距今有三千多年的历史。凤凰古城。参观古色古香吊脚楼群、古城墙、东门城楼、古民居、六色坊、手工艺一条街;踏着石板街,领略沱江苗族风情。

## DAY 2 Fenghuang City 凤凰古城 - Yongshun 永顺 - Zhangjiajie 张家界 (B)

Visit Hongshilin (Red Stone Forest) and the Tusi City (a Historical site). 红石林、土司城

## DAY 3 Zhangjiajie 张家界 (B)

Explore Tianmen Mountain (includes cable car + escalator). Known as the "Soul of Zhangjiajie," it features the incredible Tianmen Cave, a rare world wonder. Walk along the thrilling Guigu Plank Road suspended from cliffs, and challenge yourself by crossing the Glass Skywalk (includes shoe covers), offering stunning views of natural wonders. (Note: If inclement weather or other factors prevent the eco-bus service to Tianmen Cave, the visit will only include a cable car ride with distant views. The Glass Skywalk may also be closed due to weather conditions. Thank you for your understanding.)

张家界天门山(含索道+电扶梯)\*,有着"张家界之魂"的美誉。它的气势临空独尊,峭壁洞开,玄朗如门,形成迄今罕见的世界奇观—天门洞。行走在立于万丈悬崖间的鬼谷栈道,能找到乘坐直升飞机飞越大峡谷的感觉。接着可以挑战一下自己的胆量,走一走天空步道(含鞋套),饱览自然奇景。

(\*若遇不可抗力,天门山环保车停驶,天门洞仅能安排乘搭天门山缆车是远观;若遇下雪、下雨、风大等气候不可抗力之因素,天空步道将关闭,此景点将取消。不便之处,请见谅。)

#### DAY 4 Zhangjiajie 张家界 (B)

Visit Zhangjiajie National Forest Park and take the world's tallest outdoor elevator, the Bailong Elevator. Explore Yuanjiajie Scenic Area, where scenes from the movie *Avatar* were filmed. See iconic sights such as Southern Sky Pillar (Hallelujah Mountain) and the First Bridge Under Heaven. Continue to Tianzi Mountain, famous for its "clouds, moonlit nights, rosy sunrises, and winter snow." Explore Helong Park and Yubi Peak. (*Note: In winter, parts of Tianzi Mountain may be closed due to icy roads.*)

张家界森林公园, 搭乘"世界上最高的全暴露观光电梯"-百龙电梯上/下• 袁家界风景区, 好莱坞著名的 3D 电影《阿凡达》在这里取景。游览南天一柱(哈利路亚悬浮山), 跨天下第一桥, 迷魂台素以"云雾、月夜、霞日、冬雪"闻名的天子山景区。这里林木滴翠, 云雾缭绕, 奇峰高耸, 溪水环绕, 恰似人间仙境, 游贺龙公园, 御笔峰。(冬季, 由于道路结冰, 环保车停运, 天子山部分景点将无法参观)

#### DAY 5 Zhangjiajie 张家界 (B)

Visit the Ten-Mile Gallery (includes a round-trip mini-train ride), a beautiful scenic area where the landscape shifts like a dreamlike painting. Continue to Golden Whip Stream, a famous spot along the 5-km stream, and explore Shuiraosimen (Four Gates Surrounded by Water). Finally, experience the breathtaking Zhangjiajie Glass Bridge, the world's highest and longest glass bridge, suspended over the Grand Canyon at about 400 meters above the valley floor and 370 meters long.

十里画廊(含往返小火车),十里画廊绵延整十里的峡谷山壁上,景物如梦幻般变化,漫步其中尤如置身 美丽的画卷

传说中的金鞭溪是沿着 5 公里长的溪流的众多令人印象深刻的景点之一。我们还将参观水绕四门云天渡玻璃桥,世界最高、跨度最长的玻璃桥,大桥建在大峡谷两侧的峰顶上,横跨大峡谷,桥拱距谷底相对高度约 400 米,全长约 370 米,桥面全部采用透明玻璃铺设,站在桥上,脚下 400 米处的谷底全景尽收眼底。

## DAY 6 Zhangjiajie 张家界 (B)

Visit Yellow Dragon Cave (includes a boat ride) and stroll along Xibu Street. 黄龙洞(含游船)、溪布街

## DAY 7 Zhangjiajie 张家界 - Changde 常德 - Changsha 长沙 (B)

Visit Baofeng Lake (includes a boat ride), Liuyue Lake, and Shiqiang (Poetry Wall). 宝峰湖(含游船)、柳叶湖、诗墙。

## DAY 8 Changsha 长沙 (B)

Visit Hunan Provincial Museum (replaced by the Jianbao Museum if closed on Mondays). Enjoy an exterior view of Dufu Pavilion and stroll along the Xiangjiang River Scenic Belt with a distant view of Orange Isle Head. Explore Huangxing Road Pedestrian Street for shopping. Dinner on your own.

参观湖南省博物馆(如遇周一闭馆,将由简牍博物馆替代)外观杜甫江阁,漫步湘江风光带,远观橘子洲头。 黄兴路步行街, 尽情购物。晚餐自理。

## DAY 9 Changsha 长沙 – Singapore 新加坡 (B)

After breakfast, transfer to Changsha Railway Station for your high-speed train journey. 早餐后长沙高铁站送团

#### \*\* Itinerary subject to change without prior notice to ensure the smooth running of the tour

Note: This English itinerary is translated from its Chinese version and is for your reference only. The Chinese version shall be deemed the original.

#### **Include:**

8 Nights Local 4-5\*Hotel with Breakfast
Sightseeing As Mentioned
Chinese Speaking Guide (English Speaking Surcharge Apply)
02-05Paxs Driver Cum Guide 06 & Abv Driver + Guide
Private Transfer: 2- 3pax 7Seater Van, 4-5pax 9Seater Van, 6-8Paxs 14 Seater Van

One Bottle of Water Per Pax Per Day Service Fees (Tips) for Guide

## **Exclude:**

Meals (Lunch / Dinner) Airfare & Visa

> Commonwealth Travel Service Corporation Pte Ltd 大通旅游(新加坡)机构有限公司 101 Upper Cross Street #02-67/68/69 People's Park Centre Singapore 058357